



WELCOME TO LOBBY LOUNGE

Lobby Lounge at Conrad Hong Kong is the perfect place to unwind with friends and colleagues.

The spacious dining area boasts snug seating and wide floor-to-ceiling windows opening to dynamic views of Central. Guests can chill out in the serene atmosphere and immerse themselves in the fine collection of wines, signature cocktails and deluxe snacks.

HAPPINESS HOUR

Pay off your hard work with the fabulous Happiness Hour at Lobby Lounge, available between 4:00pm and 8:00pm daily.

Please refer to the highlighted drinks with remark "Happy Hour" in the menu. Other promotions and discounts are not applicable.

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原。因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

CHAMPAGNE & SPARKLING WINE

HAPPY HOUR NORMAL
GLS|BTL GLS|BTL

C983	Seyo PROSECCO EXTRA DRY, TREVISO, VENETO, ITALY NV	80 400	110 520
C125	Perrier-Jouët Grand Brut CHAMPAGNE, FRANCE	140 600	208 1030

ROSÉ WINE

C1004	Miraval Rosé CINSAULT BLEND, CINSAULT PROVENCE, FRANCE	75 350	100 490
-------	--	----------	-----------

WHITE WINE

W1167	Fred Loimer GRÜNER VELTLINER, KAMPTAL, AUSTRIA	110 540	140 680
W1094	Yealands Estate SAUVIGNON BLANC, MARLBOROUGH, NEW ZEALAND	120 560	160 700
W1194	Querciabella VERMENTINO BLEND, TUSCANY, ITALY	130 600	170 780
W1186	Dr. Loosen RIESLING KABINETT, URZIGER WURZGARTEN, MOSEL, GERMANY	135 650	180 850
W1077	Bouchard Père & Fils CHARDONNAY, MEURSAULT, BURGUNDY, FRANCE	185 860	260 1280

RED WINE

R1576	Viña Alberi Reserva, La Rioja Alta TEMPRANILLO, RIOJA, SPAIN	120 560	160 700
R1831	Insoglio Del Cinghiale TOSCANA BLEND, BOLGHERI, TOSCANA, ITALY	160 700	195 950
R1601	Chateau Siran BORDEAUX BLEND, MARGAUX, BORDEAUX, FRANCE	170 780	220 1030
R1836	Corino NEBBIOLO, LA MORRA, BAROLO, ITALY	195 880	280 1288
R1856	Fürst SPÄTBURGUNDER, FRANKEN, GERMANY	205 980	295 1380

SWEET WINE

C972	Alice Bel Colle MOSCATO D'ASTI, PIEMONTE, ITALY	80 380	150 600
C1024	Mas Amiel 20 years old GRENACHE, MAURY, FRANCE	90	160

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

SIGNATURE COCKTAIL

The Conrad Pearl

GENMAICHA INFUSED JOHNNIE WALKER BLACK LABEL | FIG | LEMON | COINTREAU

HAPPY HOUR

125

NORMAL

150

MIXOLOGIST RECOMMENDED COCKTAILS

Prohibition Iced Tea

JASMINE TEA INFUSED ABSOLUT VODKA | MINT TEA | LIME | CUCUMBER | SODA

HAPPY HOUR

125

NORMAL

150

Golden Jubilee

DARJEELING TEA INFUSED BEEFEATER GIN | ELDER FLOWER | LEMON | CARPANO BIANCO | GINGER ALE

125

150

Tropical Paradise

WEDDING TEA INFUSED HAVANA CLUB 3 YRS RUM | PINEAPPLE | WATERMELON | YUZU | LIME | GINGER BEER

125

150

El Picante

CHAMOMILE TEA INFUSED OLMECA BLANCO TEQUILA | LIME | SALTED PLUM HONEY | CAMPARI

125

150

CLASSIC COCKTAILS

Aperol Spritz

APEROL | PROSECCO | SODA

HAPPY HOUR

100

NORMAL

125

Cosmopolitan

ABSOLUT VODKA | COINTREAU | CRANBERRY | LIME

100

125

Long Island Iced Tea

ABSOLUT VODKA | BEEFEATER GIN | OLMECA BLANCO TEQUILA | HAVANA CLUB 3 YRS RUM | LEMON | COKE

100

125

Paloma

OLMECA BLANCO TEQUILA | GRAPEFRUIT | LIME | SODA

100

125

Mojito

HAVANA 3YRS RUM | LIME | MINT | SODA

100

125

Negroni

BEEFEATER GIN | CAMPARI | CARPANO CLASSICO

100

125

Bellini

PERRIER-JOUËT CHAMPAGNE | CRÈME DE PÊCHE

178

Kir Royale

PERRIER-JOUËT CHAMPAGNE | CRÈME DE CASSIS

178

Mimosa

PERRIER-JOUËT CHAMPAGNE | ORANGE

178

MOCKTAILS (NON-ALCOHOLIC)

Apple Yuzu Fizz

APPLE | YUZU | SODA

NORMAL

100

Fig Bee Knees

CEDER'S GIN | FIG | GRAPEFRUIT | LEMON | HONEY

100

Gunner

LEMON | BITTERS | GINGER BEER | GINGER ALE

100

Lounge Lime Soda

LIME | SODA

100

Shirley Temple

GRENADINE SYRUP | MARASCHINO CHERRY | SODA | GINGER ALE

100

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

WHISKIES

HAPPY HOUR

NORMAL

SINGLE MALT

The Glenlivet

12 YRS	80	145
15 YRS	100	155
NADURRA 16 YRS	110	165
18 YRS	130	195
25 YRS		580

Glenfiddich 12 YRS

145

Talisker 10 YRS

150

Macallan

12 YRS		250
18 YRS		480

Kavalan Vinho Barrique Single Cask Strength

450

SCOTTISH BLENDED

Ballantine's

FINEST BLENDED	80	125
17 YRS		195

Chivas Regal

12 YRS	90	135
18 YRS	125	195
ROYAL SALUTE 21 YRS		330
ROYAL SALUTE 25 YRS		490

Johnnie Walker

BLACK LABEL	60	140
GOLD LABEL		200
BLUE LABEL		330

IRISH AND BOURBON

Jameson 115

Jack Daniel's 115

Maker's Mark 145

Michter's Rye 145

JAPANESE

Hakushu 12 YRS 550

Yamazaki 12 YRS 650

Taketsuru 21 YRS 1150

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原·因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境·如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分·請你聯繫餐廳經理。

SPIRITS

HAPPY HOUR

NORMAL

VODKA

Absolut	SWEDEN, WHEAT	70	115
Absolut Elyx	SWEDEN, WHEAT		130
Belvedere	POLAND, RYE		125
Grey Goose	FRANCE, WHEAT		125
Ketel One	HOLLAND, WHEAT		125

RUM

Havana Club			
3 YRS		70	115
7 YRS		85	130
Bacardi Light			115
Ron Zacapa 23			205
Ron Zacapa XO			260

GIN

Beefeater	England	70	115
Beefeater 24	England	90	135
Tanqueray	England		115
Bombay Sapphire	England		115
Hendrick's	Scotland		140
Tanqueray 10	England		140
Monkey 47	Germany		145
Two Moons	Hong Kong		145
Two Moons Calamansi	Hong Kong		145
Roku	Japan		160
Ki No Bi	Japan		180
Ki No Tea	Japan		190

TEQUILA

Olmecca Blanco		70	115
Olmecca Reposado		70	115
Don Julio Anejo			235

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

SPIRITS

HAPPY HOUR

NORMAL

COGNAC / ARMAGNAC

Martell

VSOP

155

NOBLIGE

165

CORDON BLEU

265

XO

290

Castarede Armagnac

215

Rémy Martin XO

290

LIQUEURS

Kahlua

110

Bailey's

110

Grand Marnier

110

Lillet

110

Carpano Classico

110

Campari

110

DRAUGHT BEER

Kronenbourg 1664 Lager

FRANCE

60

85

BEERS

Asahi

JAPAN

80

Tsing Tao

CHINA

80

Heineken

HOLLAND

80

Guinness

IRELAND

95

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原。因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

MINERAL WATERS

Panna	500ML	80
San Pellegrino	500ML	80
Evian Pure	330ML	80
Perrier	330ML	80

SOFT DRINKS

Coke	250ML	68
Coke Zero	250ML	68
Sprite	250ML	68

PREMIUM SODAS

Tonic Water		85
Soda Water		85
Ginger Ale		85
Ginger Beer		85

FRESH JUICES

Carrot		95
Grapefruit		95
Mango		95
Orange		95
Watermelon		95

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

HOT BEVERAGES

COFFEE – LAVAZZA, ITALY

The alluring Lavazza blends coffees from different origins in a delicate balance offering intense scents and flavours with an unprecedented, harmonious taste.

Long Black	75
Caffè Latte	75
Cappuccino	75
Caffè Mocha	75
Caffè Americano	75
De-Caffeinated Coffee	75
Iced Cappuccino / Iced Lattè / Iced Coffee	75
Espresso	75
Double-Espresso	95

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原。因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

TEA COLLECTION

Discover our exclusive Tea WG selection.

BLACK TEA

English Breakfast Tea 75

VERY STRONG AND FULL-BODIED WITH LIGHT FLORAL UNDERTONES

French Earl Grey 75

A FRAGRANT VARIATION OF THE CLASSIC, DELICATELY INFUSED WITH CITRUS FRUITS AND FRENCH BLUE CORNFLOWERS

Royal Darjeeling 75

AN EXQUISITE FRAGRANCE AND A VIBRANT, SPARKLING TASTE THAT DEVELOPS REMARKABLE OVERTONES OF RIPE APRICOTS

Grand Wedding Tea 75

BLENDED WITH SUNFLOWERS AND BREATHTAKING EXOTIC FRUITS

Number 12 Tea 75

REMINISCENT OF THE VERDANT HILLS OF THE GREAT RIFT VALLEY, YIELDS A SMOOTH AND VELVETY CUP

GREEN TEA

Lung Ching 75

OTHERWISE KNOWN AS 'DRAGON'S WELL', HAS A FULL, ROUND FLAVOUR WITH A FRESH AROMA THAT DELIGHTS THE SENSES

Genmaicha 75

MILD AND SMOOTH THIS TRADITIONAL JAPANESE SPECIALTY IS BLENDED WITH ROASTED AND POPPED RICE

Grand Jasmine Tea 75

AN OUTSTANDING CHINA GREEN TEA, THE INFUSION IS DELICATE, REFINED AND GIVES AN ENVELOPING FLORAL AROMA

Moroccan Mint Tea 75

A TIMELESS CLASSIC, PERFECTLY BLENDED WITH SUAVE AND STRONG SAHARA MINT

RED TEA

Vanilla Bourbon Tea 75

THIS THEINE-FREE TEA FROM SOUTH AFRICA IS BLENDED WITH SWEET TEA WG VANILLA

Eternal Summer Tea 75

EMBELLISHED WITH NOTES OF SWEET SUMMER ROSE BLOSSOMS, RAW BERRIES AND AN AFTERTASTE REMINISCENT OF RIPE TUSCAN PEACHES

BLUE TEA

Imperial Oolong 75

A WELL-BALANCED AND FLAVORFUL TEA SEMI-FERMENTED WITH A SWEET AND FRUITY SAVOUR AND A DIVINE, LINGERING AFTERTASTE

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原·因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境·如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分·請你聯繫餐廳經理。

À LA CARTE

SALADS AND SOUP 沙律及湯類

French Onion Soup 110
法式洋葱湯

Mushroom Cappuccino 110
WITH BLACK TRUFFLE PASTE WITH CREAM
野菌忌廉湯配黑松露醬忌廉

 Burrata 145
HEIRLOOM TOMATO, BLACK OLIVES, PESTO
番茄黑橄欖羅勒青醬及布拉塔沙律

Caesar Salad 275
CHOICE OF GRILLED PRAWNS, SMOKED SALMON OR GRILLED CHICKEN BREAST.
凱撒沙律 (配扒大蝦、煙三文魚或扒雞胸)

Cobb Salad 280
MIXED GREENS GRILLED CHICKEN BREAST, TOMATOES, AVOCADO,
RED ONIONS, EGGS, BACON AND BLUE CHEESE DRESSING
煎雞胸沙律

PASTA 各式意粉

 Vegetable Linguine 190
BROCCOLI, SUN-DRIED TOMATOES, MUSHROOMS AND GARLIC
蔬菜扁意粉
西蘭花、乾蕃茄、蘑菇及蒜

Linguine Carbonara 250
BACON, PARMESAN CHEESE AND EGG YOLK SAUCE
卡邦尼意粉

Spaghetti Bolognese 250
BEEF SAUCE AND PARMESAN CHEESE
肉醬意粉

FROM THE PIZZA OVEN 新鮮意大利薄餅

 Margherita 180
TOMATOES, MOZZARELLA AND BASIL
水牛芝士蕃茄薄餅

Quattro Stagioni 195
TOMATOES, MOZZARELLA, ARTICHOKES, PEPPERONI AND OLIVES
四季風味薄餅

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

 素食
Vegetarian

SANDWICHES 三文治

-  **Focaccia** 210
GRILLED VEGETABLES, AVOCADOS, MOZZARELLA AND TOMATOES
扒雜菜、牛油果、芝士及蕃茄三文治
- Chicken Burger** 215
TOMATO, CUCUMBER, FRIES, HONEY MUSTARD SAUCE, RED WINE MUSTARD AND TRUFFLE MUSTARD
雞肉漢堡
- Club Sandwich** 215
ROASTED CHICKEN, BACON, TOMATOES,] FRIED EGGS ON WHOLE WHEAT TOAST, AND FRIES
公司三文治
- B.L.T. Sandwich** 235
煙肉、生菜、蕃茄三文治
-  **Impossible Meat Burger** 235
PLANT- BASED BURGER PATTIES ON MULTI-GRAIN BUN, ARUGULA AVOCADO, PICKLES, VEGAN CHEDDER CHEESE AND FRESH TOMATO
未來植物肉漢堡
- Grilled Wagyu Burger** 250
BACON, FRIED EGG, CHEDDER CHEESE, LETTUCE, RED ONION RINGS MUSHROOM, AND FRIES
烤和牛漢堡

ASIAN FARE 亞洲美食

-  **Stir-fried Mixed Chinese Vegetables and Mushrooms** 195
WITH STEAMED RICE
羅漢齋
- Wonton Noodle** 215
HONG KONG STYLE, CHICKEN BROTH, SHRIMP DUMPLINGS, EGG NOODLE AND ROASTED DUCK
港式雲吞湯麵配燒鴨
- Char Kway Teow** 230
PENANG STYLE WITH SAMBAL PASTE, PRAWNS, BARBEQUED PORK, CHINESE SAUSAGE AND FISH CAKE
炒貴刁
- Indian Mutton Curry** 235
BASMATI RICE WITH PAPADUM
印度羊肉咖喱
- Seafood Laksa** 235
SINGAPOR STYLE, PRAWNS AND SCALLOPS IN COCONUT BROTH
新加坡喇沙湯麵
- Chicken Rice** 260
HAINAN STYLE, CHILI, SOYA AND GINGER SAUCE, CHICKEN SOUP, STEAMED RICE
海南雞飯



素食

Vegetarian

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。

SNACKS 小吃

Indian Vegetable Samosas 印度雜菜咖哩角	130
Vegetarian Rice Paper Roll 素菜米紙卷	130
Rilette and Tuna spread with Toast 法式肉醬及吞拿魚醬配多士	140
Stuffed Tomatoes on Vine with Minced Pork and Cauliflower Rice 意式菜花豬肉碎釀蕃茄	140
Wok-Fried Garlic Shrimp 蒜香炒蝦	140
Chorizo Octopus 八爪魚辣肉腸	180
Spanish Meat Balls with Tomato Concassé & Basil 西班牙肉丸配蕃茄及羅勒醬	180

DESSERTS 甜品

Seasonal Fresh Fruits 時令水果拼盤	120
New York Blueberry Cheesecake WITH BLUEBERRY SAUCE AND CHANTILLY CREAM 藍莓芝士蛋糕	145
Opera Cake CHOCOLATE & COFFEE OPERA SLICE WITH VANILLA ICE CREAM 歌劇院蛋糕	145
Pavlova FRESH BERRIES, LEMON CURD AND CHANTILLY CREAM 鮮莓蛋白脆餅	145

Prices are in Hong Kong dollars, subject to 10% service charge.

所有價目另加一服務費均以港元計算

Our food and beverage may have traces of any allergen, as our kitchen is an environment where all allergens may be present. For those with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please ask the manager.

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原，因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求或對某時食物過敏而希望瞭解食物成分，請你聯繫餐廳經理。